
PROTOKOŁ  Nr XX/11
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 

13 grudnia 2011 r. w  Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Chęcinach

                    Sesja rozpoczęła obrady o godz. 16,00 a zakończyła o godz. 19,00.
Obradom przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej radny Cezary Mielczarz.

                    Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Pan Robert Jaworski – Burmistrz GiM
Pan Paweł Brola – Sekretarz GiM
Pani Jadwiga Sinkiewicz – Skarbnik GiM
                   Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodniczący Rady stwierdził
na podstawie  załączonej  listy  obecności,  że w dzisiejszych  obradach uczestniczy
pełny  ustawowy  skład  Rady.  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest  prawomocne  do
podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.
                     Przed formalnym rozpoczęciem obrad,  Przewodniczący Rady
Miejskiej przypomniał zebranym, iż dzisiejsze posiedzenie zwołane zostało w trybie
pilnym (w formie elektronicznej z jednoczesnym przekazaniem projektów uchwał) na
wniosek Burmistrza Gminy i Miasta jako Sesja Nadzwyczajna, której zaproponowany
porządek obrad przewiduje :  
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
      a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2011r. – druk nr 1
      b/ zmiany uchwały Nr 16/IV/10 z dnia 23.12.2010r. dotyczącej Wieloletniej 
          Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2011-2020 – druk nr 2

  c/  zmiany  uchwały  Nr  21/IV/10  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia  23
grudnia  2010r  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Kieleckiego – druk nr 3.

  d/  zmiany  uchwały  Nr  155/XIX/11  Rady Miejskiej  w Chęcinach z  dnia  28
listopada  2011r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
środków transportowych na 2012 rok – druk nr 4  

  e/  skargi  z  dnia  21  listopada  2011r.  wniesionej  przez  Pana  Sylwestra
Skorodzień i Pana Dariusza Skorodzień na działalność Burmistrza Gminy
i Miasta Chęciny– druk nr 5

3. Zamknięcie obrad sesji
           

              Kontynuując swoją wypowiedź Przewodniczący Rady Pan Cezary Mielczarz
stwierdził, iż wszyscy radni w formie elektronicznej wraz z zawiadomieniem o terminie
dzisiejszego posiedzenia otrzymali pełny komplet projektów uchwał uwzględnionych w
przedstawionym porządku obrad wraz z ich uzasadnieniem (projekty uchwał stanowią
załącznik do niniejszego protokołu).
               W trakcie podjętej  nad przedstawionym porządkiem obrad dyskusji,
zabierając głos  radna Teresa Barwinek zgłosiła formalny wniosek o  włączenie do
porządku  obrad  dzisiejszego  posiedzenia  dodatkowego  projektu  uchwały
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego.  Potwierdzając  fakt  przekazania  wszystkim  radnym  bezpośrednio
przed  rozpoczęciem  dzisiejszego  posiedzenia  pełnej  treści  wymienionego  projektu
uchwały,  radna Teresa Barwinek wyjaśniła, że plan o którym mowa w tym projekcie
dotyczy części miasta obejmującej ulicę Armii Krajowej i część Osiedla Północ, a zatem
terenu  który  w  ocenie  niemal  wszystkich  radnych  wymaga  odpowiedniego



zagospodarowania bez możliwości sytuowania działalności uciążliwej, typu planowana
do budowy myjnia samochodów.
             Przewodniczący Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji
w tym temacie, po uprzednim uzyskaniu zgody Burmistrza GiM jako inicjatora zwołania
dzisiejszego posiedzenia, na rozszerzenie porządku obrad, zarządził przeprowadzenie
odrębnych  głosowań  jawnych,  spośród  których  pierwsze  dotyczyło  włączenia  pod
obrady Rady dodatkowego projektu uchwały, a kolejne całości porządku obrad. W obu
turach  głosowania  radni  byli  jednomyślni  (spośród  15  radnych  za  rozszerzeniem
i  przyjęciem  całości  rozszerzonego  porządku  obrad  głosowali  wszyscy;  głosów
przeciwnych i wstrzymujących się nie było). 
  
ad. 2
           Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do
rozpatrywania i  analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i  Miasta projektów
uchwał, tj.
 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na
2011r.  – w brzmieniu określonym w druku nr 1
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  przedłożoną
każdemu z radnych pełną treść projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem,
szczegółowo omówiła i wyjaśniła każdą pozycję proponowanych do wniesienia zmian
przedstawiając przy tym argumenty uzasadniające ich wprowadzenie. Pani Skarbnik
podkreśliła  przy  tym,  iż  zasadniczą  zmianę  powoduje  konieczność  dostosowania
wykonanych  już  dochodów  do  realnej  wysokości  jak  również  zabezpieczenia
wydatków  na  będące  w  trakcie  realizacji  zadania  remontowo  inwestycyjne  oraz
konieczne  do  poniesienia  wydatki  związane  z  wypłatą  stypendiów  dla  uczniów
i wyrównań wynagrodzeń dla nauczycieli.
             Radni, nie wnosząc zasadniczych uwag i zastrzeżeń do przedstawionych
propozycji,  postanowili  po  uprzedniej  wnikliwej  analizie  każdej  propozycji  zmian
w  budżecie,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym   jednogłośnie   przyjąć
analizowany  projekt  uchwały.  Uchwała ta  oznaczona  Nr  159/XX/11  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  16/IV/10  z  dnia  23.12.2010r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2011-2020
– druk nr 2
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  przedłożoną
każdemu z radnych pełną treść projektu uchwały wraz z załączonym uzasadnieniem,
szczegółowo omówiła i wyjaśniła każdą pozycję proponowanych do wniesienia zmian
przedstawiając przy tym argumenty uzasadniające ich wprowadzenie.
                      Radni,  nie  wnosząc  zasadniczych  uwag i  zastrzeżeń do
przedstawionych  propozycji,  postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym
jednogłośnie   przyjąć  analizowany  projekt uchwały.  Uchwała ta oznaczona  Nr
160/XX/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  21/IV/10  Rady  Miejskiej
w Chęcinach z dnia 23.12.2010r w sprawie udzielenia  pomocy finansowej dla
Powiatu Kieleckiego – druk nr 3



           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wyjaśniła,  iż  proponowana  do
wniesienia  zmiana  wynika  ze  zweryfikowania  planowanego  współfinansowania
zadań realizowanych przez powiat kielecki na terenie naszej Gminy.
                      Radni,  nie  wnosząc  zasadniczych  uwag i  zastrzeżeń do
przedstawionego  projektu  postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym
jednogłośnie   przyjąć  analizowany  projekt uchwały.  Uchwała ta oznaczona  Nr
161/XX/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  155/XIX/11  Rady  Miejskiej
w Chęcinach z dnia 28 listopada 2011r. w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od środków transportowych na 2012 rok – druk nr 4
           Analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wskazując  na  szczegółowe
wyjaśnienia zawarte w załączonym do projektu uchwały uzasadnieniu, wyjaśniła iż
zmiany dotyczą dwóch pozycji, w których pomyłkowo ustalono wysokość podatku w
kwocie niższej niż ustalona urzędowo.
                      Radni,  nie  wnosząc  zasadniczych  uwag i  zastrzeżeń do
przedstawionego  projektu  postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym
jednogłośnie   przyjąć  analizowany  projekt uchwały.  Uchwała ta oznaczona  Nr
158/XX/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt uchwały w sprawie skargi z dnia 21 listopada 2011r. wniesionej przez
Pana  Sylwestra  Skorodzień  i  Pana  Dariusza  Skorodzień  na  działalność
Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny     – druk nr 5
            Analizę  treści  w/w  projektu  uchwały  poprzedziło  wystąpienie
Przewodniczącej  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  radnej  Zofii  Stokowiec,
która  podkreślając  fakt  przeprowadzonej  przez  pełny  skład  osobowy  Komisji
wnikliwej analizy wskazywanych przez skarżących zarzutów jak również zapoznaniu
się  z  treścią  pisemnie  przedstawionych  przez  Z-ce  Burmistrza  GiM  wyjaśnień,
stwierdziła iż w ocenie Komisji skargę uznaje się za nieuzasadnioną.
              Radni, nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu
postanowili,  w  zarządzonym  głosowaniu  jawnym   jednogłośnie   przyjąć
analizowany  projekt  uchwały.  Uchwała ta  oznaczona  Nr  162/XX/11  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
              Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad, przystąpiono do
analizy  dodatkowo  włączonego  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 6
             Analizę treści  powyższego projektu uchwały poprzedziło wystąpienie
Przewodniczącego  Rady  Pana  Cezarego  Mielczarza,  który  podkreślając  trafny
zbieg  okoliczności  zapoznał  zebranych  z  pełną  treścią  przekazanej  w  dniu
dzisiejszym petycji grupy mieszkańców miasta Chęcin w sprawie konieczności
i zasadności podjęcia inicjatywy przystąpienia do opracowania miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ul. Armii
Krajowej  od  nr  działki  1111  do  Nr  działki  1139/8  do  drogi  prowadzącej  do
miejscowej  Przychodni  Zdrowia (petycja  stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu).
             W podjętej w tym temacie dyskusji, radni (p. Krystyna Foksa, p. Teresa
Barwinek,  p.  Bogumiła  Wrońska,  p.  Małgorzata  Pniewska,  p.  Anna  Bęben)



podkreślali  fakt,  iż  mimo rokrocznie  zabezpieczonych  w  budżecie  Gminy  pewnej
kwoty  pieniędzy  na  przystąpienie  do  opracowania  planu  zagospodarowania
przestrzennego, tak naprawdę nic w tym zakresie nie jest robione. Efekty są już dziś
widoczne,  bowiem  niemal  w  centrum miasta,  w  dodatku  na  głównym  kolektorze
sanitarnym, prywatny inwestor planuje wybudowanie myjni samochodowej. W naszej
ocenie w tym miejscu tego typu obiekt nie ma prawa powstać i stąd konieczność
podjęcia zdecydowanych działań ze strony Gminy.  Tematyka ta była już wstępnie
poruszana przez radnych kilka miesięcy temu, wpłynął również do Burmistrza GiM
w  m-cu  sierpniu  br.  stosowny  wniosek  Rady  Osiedlowej.  Niestety  nie  podjęto
żadnych  zdecydowanych  działań,  by  zainicjować  przystąpienie  do  sporządzenia
przynajmniej na część starego miasta planu zagospodarowania przestrzennego.
            Ustosunkowując się do wypowiedzi radnych,  Burmistrz GiM Pan Robert
Jaworski,  stwierdził  iż  osobiście  jest  przekonany  o  pilnej  potrzebie  opracowania
takiego  planu.  Niemniej  jednak  musimy  pamiętać,  że  tego  typu  opracowania  są
dosyć  kosztowne  i  zapewne  musimy  poważnie  zastanowić  się  nad  źródłem
sfinansowania.  Strefa terenu naszego miasta o której  mowa zarówno w projekcie
uchwały jak również w petycji  również w mojej ocenie  powinna być w określony
sposób  chroniona.  Podkreślam  tu  ponadto,  iż  przyjęcie  analizowanego  projektu
uchwały  stanowić  będzie  podstawę  do  wstrzymania  na  okres  12  miesięcy
postępowań na wszystkie objęte tym terenem wnioski. Mam przy tym nadzieje, że
teren objęty proponowanym opracowaniem nie obejmuje terenu na który aktualnie
opracowujemy dokumentację techniczna na budowę przedszkola.
            W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji  w tym temacie,
Przewodniczący   Rady  zarządził  przeprowadzenie  głosowania  jawnego
analizowanego projektu uchwały, który został przyjęty większością głosów (spośród
15  radnych  uczestniczących  w  obradach  i  głosowaniu,  „za”  przyjęciem  uchwały
głosowało 14 radnych,  głosów przeciwnych nie było,  a 1 radny wstrzymał  się od
głosu).  Uchwała  ta  oznaczona  Nr  163/XX/11  stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu.
 
ad. 3
         W podjętej w trakcie spraw organizacyjnych debacie, Przewodniczący Rady
Pan Cezary Mielczarz zapoznał radnych z pełną treścią skierowanego przez Pana
Zdzisława Seniuka pisma dot. prowadzonej na ścieżce prowadzącej do Ruin Zamku
„podróbki” miodu pszczelego.
          W toku dalszej części tego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady
podkreślając  fakt  ciągłego  obciążania  samorządów  gminnych  dodatkowymi
zadaniami własnymi  wymagającymi  dużych nakładów finansowych, zwrócił  się  do
radnych  z apelem o szczególnie  wnikliwe  zapoznanie się  z  treścią  przekazanych
elektronicznie dokumentów, tj.
• Stanowiskiem  Związku  Miast  i  Gmin  Regionu  Świętokrzyskiego  w  sprawie

finansowania zadań oświatowych oraz ustawy z dnia 9.06.2011r.  o wspieraniu
rodziny i systemie pieczy zastępczej.

     Dalszą część debaty w zakresie spraw organizacyjnych poświęcono sprawie
ustalenia procedury związanej z  przeprowadzeniem analizy przedstawionego przez
Burmistrza GiM projektu budżetu GiM na 2012r.
      Uwzględniając fakt, iż wszyscy radni już w dniu 25 listopada br. otrzymali pełną
treść  projektu  budżetu  jak  również  dysponują  Uchwałami  RIO  pozytywnie
opiniującymi  zarówno  projekt  budżetu  ,  WPF  jak  również  zakładany  deficyt
budżetowy,  po  przeprowadzonej  dyskusji  i  wysłuchaniu  wniosków  ustalono,  że



zaplanowana na dzień 22 grudnia br. Sesja Rady, zostanie poprzedzona odbyciem
posiedzenia przez każdą stałą  Komisję Rady, by następnie w dniu 21 grudnia br. na
wspólnym  posiedzeniu  wszystkich  Komisji  wypracować  ostateczne  stanowisko  w
sprawie projektu budżetu.
  
ad. 4
         Przewodniczący Rady radny Cezary Mielczarz, potwierdzając wyczerpanie
przyjętego  porządku  obrad,  podziękował  wszystkim  zebranym  za  udział
w posiedzeniu, stwierdzając oficjalne zamknięcie posiedzenia.

  Protokołowała:                                                                     Przewodniczył:

 Teodozja Nowak                                                                 Cezary Mielczarz   

 


	ad. 2

